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Vragen van het lid Smaling (SP) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur en 
Milieu over de vervuiling door bandengruis (ingezonden 5 november 2015). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Bandengruis via de zee op ons bord», 
waaruit blijkt dat de slijtstof afkomstig van autobanden een van de grootste 
veroorzakers is van de vervuiling door microplastics?1 

Vraag 2
Zijn er internationale verschillen in de mate van vervuiling door slijtstof 
afkomstig van autobanden? Zo ja, hoe kan dat verschil worden verklaard? 

Vraag 3
Hoeveel meer gruis komt er gemiddeld van een winterband in vergelijking tot 
een zomerband? 

Vraag 4
Bent u bereid te onderzoeken hoe deze vervuiling tegengegaan kan worden 
en de Kamer te informeren over de opties? 

Vraag 5
Bent u bereid in overleg te treden met de betrokken sectoren over de 
mogelijkheden om tot ontwikkeling van «schonere» banden te komen? 

Vraag 6
Hoe denkt u over het invoeren van een milieukeurmerk voor autobanden? 
Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 7
Bent u bereid deze vorm van vervuiling ook op Europees niveau te agende-
ren, zodat er gewerkt kan worden aan een gezamenlijke aanpak? 

1 Trouw, 4 november 2015
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Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden 
Cegerek (PvdA) en Remco Dijkstra (VVD), ingezonden 5 november 2015 
(vraagnummer 2015Z20717)
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